
AFAL wine domaine visit, ramble and picnic 

Visite d'AFAL à un château, randonnée et pique-nique 

  
  

Domaine Pech Celeyran has offered AFAL members a visit on the 5th June.  

 

We will start with a ramble around the Le Gouffre de L'Oeil Doux then 

continue by visiting Domaine Pech Celeyran (between Coursan and Salles d'Aude on the 

left) followed by a picnic on-site. Please bring food to share, plates, cutlery and a wine-

glass. AFAL will supply the wine. 

 

To get there from Coursan or Vinassan head for Salles d'Aude pass through the village 

and continue straight on towards Fleury d'Aude then continue straight ahead in the 

direction of Saint Pierre la Mer  

 

Le Gouffre L'Oeil Doux is signposted on the left of the road 2 or 3 km before Saint Pierre 

la Mer. There is ample parking in the woods where we will meet at 9.30am. The 

ramble is about 5 km on a stone path which is easy. The duration is 1½ hrs, the 

landscape is varied and the views are beautiful. 
  

Please book your place with the AFAL President, Daniel Richaud: darich@sfr.fr 
  
  

 
Le château de Pech Celeyran nous propose une visite le 5 juin 

Nous pourrons commencer par une randonnée au tour du Gouffre de " L'Oeil Doux "puis 

continuer par la visite du château de Pech Celeyran (entre Coursan et Salles 

d'Aude à gauche) suivie d'un pique nique (hors sac) sur place. Merci d'apporter la 

nourriture à partager, assiettes, couverts et verre. AFAL fournira le vin. 
Pour vous y rendre il faut traverser soit Coursan soit Vinassan puis prendre la direction de 

Salles d'Aude, continuer tout droit en direction de Fleury d'Aude, continuer tout droit en 

direction en direction de Saint Pierre la Mer. 

Le Gouffre de L'Oeil Doux est indiqué sur la gauche de la route 2 ou 3 km avant Saint 

Pierre la Mer. Il y a un grand parking dans les bois sur lequel nous pourrons nous 

rencontrer à 9h30, la randonnée d'environ 5 km sur un chemin de pierres est facile. Elle 

peut durer environ 1h30, le paysage est varié et les vues sont belles. 

Merci de faire connaitre votre intérêt au président d'AFAL, Daniel Richaud: darich@sfr.fr 
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